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Stad met een hart

Starterslening weer beschikbaar
Het is voor starters op de woningmarkt moeilijk 
om een geschikte en betaalbare woning te 
vinden. Daarom heeft de gemeente Amersfoort 
de starterslening. De gemeenteraad heeft op 30 
mei 2023 een nieuw budget beschikbaar gesteld. 
Starters die aan de voorwaarden voldoen kunnen 
een aanvraag indienen.

Woningzoekenden die voor het eerst een woning 
willen kopen, maar net te weinig kunnen lenen 
bij hun eerste hypotheekverstrekker, kunnen bij 
de gemeente een aanvraag indienen voor een 
starterslening. Met de starterslening kunnen 
starters maximaal € 35.000,- extra lenen. 
Zij betalen de eerste drie jaar geen rente en 
aflossing. Op die manier hebben zij meer kans 
op hun eerste koopwoning in deze moeilijke 
woningmarkt.

Woningen onder NHG-grens
De starterslening is maximaal € 35.000,- en kan 
aangevraagd worden voor woningen die vallen 
onder de Nationale Hypotheek Grens (NHG); in 
2023 is dat € 405.000,-. Als er energiebesparende 
maatregelen worden meegefinancierd, dan is de 
grens iets hoger (in 2023 is dat € 429.300,-).

Beschikbaar budget
Er is totaal 3,5 miljoen euro budget beschikbaar. 
Dat is genoeg voor minimaal 100 leningen. 
De lening is alleen beschikbaar voor starters 
die minimaal één jaar staan ingeschreven 
in de Basisregistratie Personen van de 
gemeente Amersfoort. Er gelden verder geen 
beperkende voorwaarden. Uiteraard moet de 

starterslening echt nodig zijn. Of dat zo is kan 
worden uitgerekend op de website van het 
Stimuleringsfonds Volkshuisvesting (SVn: www.
svn.nl). Daar kan ook een berekening worden 
gemaakt van de hoogte van de starterslening. 

Aanvragen
Bij de gemeente kan een verzoek worden 
ingediend. Op www.amersfoort.nl/starterslening 
is informatie te vinden over het aanvragen van de 
lening en andere informatie.

Bijeenkomst 22 juni over verplaatsbare woningen in Vathorst-Bovenduist
In Amersfoort blijft de vraag naar woningen hoog. Vooral aan betaalbare sociale huurwoningen voor starters en statushouders is een groot tekort. 
Om dit woningtekort op korte termijn te verkleinen wil de gemeente 300 verplaatsbare woningen bouwen op een locatie waar een nieuwe 
woonwijk is gepland; Vathorst-Bovenduist. Op donderdagavond 22 juni 2023 organiseren de gemeente en woningcorporatie de Alliantie een 
bijeenkomst over dit idee. 

De gemeente en de Alliantie nemen de mensen 
uit de omgeving en andere belanghebbenden 
stap voor stap mee in deze ontwikkeling. De 
eerste stap is ophalen welke wensen er zijn bij 
starters en statushouders. als er verplaatsbare 
woningen komen in Bovenduist. Dat doen we 
via een digitale vragenlijst en een bijeenkomst 
voor mensen uit de omgeving en andere 
belanghebbenden.

Digitale vragenlijst
Kunt u niet naar de bijeenkomst komen, maar 
wilt u wel uw aandachtspunten en wensen 
meegeven? Vul dan de vragenlijst in op 
www.metamersfoort.nl/woningenbovenduist.

Blijf op de hoogte
In de digitale nieuwsbrief kunt u op de hoogte 
blijven van de stappen die we nemen. Meld u 
aan via www.amersfoort.nl/woningenbovenduist. 
Op die pagina vindt u ook meer informatie over 
dit project.

Woensdag 7 juni 2023

Hulp bij het online regelen van 
uw zaken met de overheid
Lees verder > pagina 3

De Raad
Lees verder > pagina 4

Colofon
Stadsberichten zijn berichten van 
de gemeente Amersfoort. 
E-mail: 
stadsberichten@amersfoort.nl

Contactgegevens gemeente 
Amersfoort
Stadhuisplein 1
3811 LM Amersfoort
Telefoon 14 033
Website: www.amersfoort.nl. 
E-mail: info@amersfoort.nl
WhatsApp: 06 5750 5302

OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3, 
telefonisch bereikbaar 
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis, 
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie: 
www.archiefeemland.nl.

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033.

Bijeenkomst verplaatsbare woningen Bovenduist

Datum: donderdag 22 juni 2023
Tijd: 19.00 uur tot 21.30 uur
Locatie: De Dissel, Disselplein 6 in Hooglanderveen 

Programma
De bijeenkomst bestaat uit twee delen. Om 19.15 uur starten we met een informatief deel.  
Wethouders Stegeman en Janssen openen de bijeenkomst. Daarna geven de betrokkenen 
van de gemeente en de Alliantie een presentatie. U kunt dan uw vragen stellen. Het tweede 
deel gaat over: wat u belangrijk vindt als er verplaatsbare woningen in Bovenduist komen. 
U kunt bij een gesprekstafel naar keuze aanschuiven om uw wensen mee te geven voor deze 
ontwikkeling.

Aanmelden
Wilt u zeker zijn van een plekje? Meld uzelf dan aan door een mail te sturen naar 
bovenduist@amersfoort.nl met als onderwerp: Aanmelding bijeenkomst 22 juni. 
Geef in de mail alstublieft aan wat uw naam is en vanuit welke rol u de bijeenkomst bezoekt.
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Meepraten over dierenwelzijn 
Op maandagavond 19 juni 2023 houden we een bijeenkomst over 
dierenwelzijn in Amersfoort. Iedereen die een mening of ideeën heeft over 
dieren in onze stad is van harte welkom. De bijeenkomst is in het Groene 
Huis. Vooraf aanmelden is noodzakelijk. 

Amersfoort moet een fijne plek zijn voor mens én dier. Op heel veel plekken 
in de stad gaat dat goed, maar soms kunnen we meer rekening houden met 
de wensen en behoeften van een dier. Daarom is de gemeente bezig met 
het opstellen van dierenwelzijnsbeleid. En als gemeente doen we dat niet 
alleen, we willen daarover graag in gesprek met bewoners en organisaties 
die betrokken zijn bij dieren in Amersfoort. We nodigen u dan ook van harte 
uit voor een bijeenkomst over dierenwelzijn. 

Aanmelden
Om te weten op hoeveel deelnemers we kunnen rekenen is aanmelden 
verplicht. Aanmelden kan tot en met 15 juni aanstaande via de website 
www.metAmersfoort.nl/dierenwelzijn.

Programma
De bijeenkomst is op maandagavond 19 juni van 19.00 tot ongeveer 21.00 
uur in het Groene Huis in Amersfoort. De bijeenkomst wordt geopend door 
wethouder dierenwelzijn Johnas van Lammeren. We gaan met verschillende 
organisaties uit de stad in gesprek over wat zij doen voor dieren in 
Amersfoort. Vanuit de gemeente geven we een korte introductie op het 
dierenwelzijnsbeleid. En de stadsecoloog gaat in gesprek hoe we rekening 
kunnen houden met dieren in de stad. Daarnaast is er volop ruimte om 
elkaar te ontmoeten. Deelname is gratis. foto: Simon Lamme

Bereikbaarheid tijdens Marathon Amersfoort 
Op zondag 11 juni vindt de twaalfde editie plaats van Marathon Amersfoort. Een belangrijk onderdeel van de verschillende routes zijn de 
singels in de binnenstad. Hierdoor is de binnenstad afgesloten voor al het verkeer op zondag 11 juni tussen 09.00 en 14.00 uur. Het Meander 
Medisch Centrum is deze dag tot 11.00 uur bereikbaar via de Bunschoterstraat. 

Bijna 5.000 kinderen, jongeren en 
volwassenen staan op zondag 11 juni op de 
Eemlaan vanaf 09.00 uur aan de start voor 
een onderdeel van Marathon Amersfoort. 

De laatste groep deelnemers start om 13.00 
uur voor de 5 kilometer run. De organisatie 
vraagt deelnemers vooral om te komen met 
openbaar vervoer, per fiets of lopend. 

Verkeershinder zondag 11 juni 
Belangrijke straten en routes worden tijdelijk 
geheel of gedeeltelijk afgesloten voor al het 
verkeer. Het gaat om de Bloemendalsestraat, 

Weverssingel, Zuidsingel, Westsingel, ’t Zand, 
Kleine Spui, Grote Koppel en Kleine Koppel 
in de binnenstad. De Brabantsestraat en 
de Kwekersweg zijn afgesloten omdat zij 
onderdeel uitmaken van het parcours voor 
de 5 en 10 kilometer.  Naar verwachting is de 
hele stad om 14.00 uur weer bereikbaar. 

Woont u in Weerhorst/Coelhorst, de 
Architectenbuurt, Schothorst-Noord, Jericho/
Jeruzalem of de Koppel?  
Houd dan rekening met vertraging als u 
ergens met de auto heen moet. Parkeer 
desnoods uw auto al op zaterdagavond 
buiten de route zodat u makkelijk weg kunt 
komen. Bewoners van de binnenstad kunnen 
het beste vóór 09.00 uur vertrekken als zij 
met de auto de stad uit willen. De bussen van 
Syntus en de regiotaxi rijden via alternatieve 
routes.

Bereikbaarheid Meander Medisch Centrum
Omdat de Ringweg Koppel, Maatweg en 
Hamseweg tussen 10.00 – 12.00 uur zijn 
afgesloten, is het ziekenhuis zondagochtend 
met de auto te bereiken via de Bunschoter-
straat. Vanaf de Bunschoterstraat rijdt u 
de Maatweg op naar het ziekenhuis, de 
Huisartsenpost en Spoedeisende Hulp. 
Hulpdiensten met zwaailichten en sirenes 
worden altijd doorgelaten. 
 
Plezierboten Eemhaven 
De brug over de Eem is gesloten tussen 
09.00 – 13.30 uur. Dit betekent dat 
pleziervaartuigen die zondag 11 juni 2023 uit 
de haven willen vertrekken, dit vóór 8.00 uur 
moeten doen. De Fietsboot Eemlijn vertrekt 
deze zondag vanaf de aanlegsteiger voor de 
brandweerkazerne, aan de andere kant van 
de brug.

Begrip
Samen met u is het mogelijk om er een 
prachtig evenement van te maken. De 
organisatie hoopt dat iedereen begrip heeft 
voor de genomen verkeersmaatregelen in 
samenwerking met de gemeente Amersfoort. 
De organisatie biedt bij voorbaat haar 
verontschuldigingen aan voor eventuele 
overlast.

Verzorging 
21K

Verzorging

Extra route 
2de ronde 21K

Verzorging

start/
finish

Eemlaan niet bereikbaar 
voor fietsverkeer

Parkeergarage Eemplein 
is bereikbaar

Grote en Kleine Koppel
08.30 - 14.00 uur afgesloten 

Bloemendalsestraat, 
Singels en Kleine Spui
10.00 - 14.00 uur afgesloten 

Brug Kwekersweg
8.30 - 13.30 uur afgesloten 

Koppelweg
12.30- 13.30 uur afgesloten

Duivensteeg
10.00 - 13.30 uur afgesloten

Ringweg Koppel
09.45 - 12.00 uur  ernstige verkeershinder / afsluiting

Het Meander Medisch Centrum is 
bereikbaar via de Bunschoterstraat

Nijenrode
10.00 - 12.30 uur afgesloten

Hamseweg
10.00 - 12.30 uur afgesloten 

M A R A T H O N A M E R S F O O R T . N L

VERKEERSHINDER EN 
AFSLUITINGEN TIJDENS
MARATHON AMERSFOORT 
ZONDAG 11 JUNI 2023

Woont u langs de route? 
Hang dan de (Amersfoortse) vlag uit!

Op de plattegrond staan de afsluitingen en 
verkeershinder aangegeven. 

Alle info vindt u ook op 
www.marathonamersfoort.nl/bereikbaarheid 
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Hulp bij het online regelen van uw 
zaken met de overheid 
Het aanvragen van DigiD, huur- en zorgtoeslagen of kinderbijslag: 
u regelt ze steeds vaker digitaal. Dit geldt ook voor  het gebruik 
van mijnoverheid.nl of bijvoorbeeld het online betalen van een 
verkeersboete. Wie dit lastig vindt kan naar het Informatiepunt Digitale 
Overheid (IDO) komen in de bibliotheek. De hulp is gratis, ook als u geen 
lid van de bibliotheek bent. 

Een medewerker van het informatiepunt kijkt met u mee en helpt 
u bijvoorbeeld door samen online een afspraak bij de gemeente te 
maken voor het vernieuwen van uw paspoort. Zij helpen u ook met 
vragen over een visum, vaccinaties of het regelen van een reis- en 
annuleringsverzekering. Zo gaat u goed voorbereid op reis.

•  Het informatiepunt in Bibliotheek Het Eemhuis:  dinsdag van 10.00 tot 
12.00 uur en op vrijdag van 13.00 tot 15.00 uur. 

•  Het informatiepunt  in  Bibliotheek Hoogland: elke donderdag van 
10.00 tot 11.00 uur. 

•  Het informatiepunt in Bibliotheek Vathorst: elke donderdag van 11.00 
tot 12.00 uur . 

Een afspraak maken is niet nodig.

Boom weg bij mij 
in de straat?

Zó weet je ervan!
www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt

 Abonneer je op de e-mailservice

De weg in de stad
In de ‘weg in de stad’ vindt u informatie over wegen die geheel of 
gedeeltelijk zijn afgesloten. Omdat het werk aan de weg afhankelijk is 
van vele zaken, waaronder het weer, kan het zijn dat de werkzaamheden 
eerder of later beginnen dan gepland. De actuele ontwikkelingen vindt u 
op www.amersfoort.nl/werkaandeweg.

Plaats Werk/Hinder Wanneer

Ariaweg Wegwerkzaamheden.
Verkeer wordt met borden omgeleid.

T/m 29 maart 2024

Asch van Wijckstraat (tussen 
Stadsring en Troostwijkstraat/
politiebureau) richting 
Amersfoort CS

Afgesloten voor verkeer, verkeer wordt met 
borden omgeleid.

19 juni t/m 8 juli 2023

Asch van Wijckstraat (tussen 
Stadsring en Troostwijkstraat/
politiebureau) richting 
Stadsring

Twee rijstroken afgesloten voor verkeer. 3 juli t/m 8 juli 2023

Bachweg en omgeving Wegwerkzaamheden in verschillende straten. 
Straten zijn afwisselend afgesloten voor verkeer.

T/m 20 oktober 2023

Emmalaan (tussen Anna 
Paulownlaan en rotonde 
Vondellaan)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

12 juni t/m 13 juni 2023

Evenement: Havikconcerten ‘t Havik afgesloten voor verkeer vanwege de 
Havikconcerten. Verkeer wordt met borden 
omgeleid.

16 juni van 12.00 uur t/m 18 
juni 2023 20.00 uur

Evenement: Hoogland 
Dweilland

Tijdens het evenement Hoogland Dweilland 
is de Hamseweg tussen de rotonde 
Zevenhuizerstraat en de bocht nabij Kerk de 
Inham (Hamseweg 40) afgesloten voor verkeer.

2 juli 2023 8.00 tot 19.00 uur

Evenement: Marathon 
Amersfoort

Tijdens het evenement Marathon Amersfoort 
is er op verschillende wegen in de stad 
verkeershinder. De verschillende routes zijn 
aangegeven. Bij afsluitingen wordt verkeer met 
borden omgeleid, ook worden verkeersregelaars 
ingezet.

11 juni 2023

Heiligenbergerweg richting 
Leusden (fietspad tussen 
Haydnstraat en Zwarteweg)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 7 juli 2023

Het Masker (vanaf Laan der 
Hoven tot Bedekte Weg)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 8 juli 2023

Holkerweg (tussen rotonde 
Paladijnenweg en Ringweg 
Koppel)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

8 juni van 22.00 uur tot 9 juni 
2023 6.00 uur

I.K. Brunelerf ter hoogte van 
nummer 22

Kraan op de weg. Weg is afgesloten voor 
doorgaand verkeer.

22 juni 2023

Kattenbroekerweg (tussen 
rotonde Paladijnenweg en 
Ringweg Koppel)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

9 juni van 22.00 uur tot 10 
juni 2023 6.00 uur

Koesteeg ter hoogte van 
nummer 11-A tot en met 11-F

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

26 juni t/m 27 juni 2023

Koppelweg en omgeving Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m oktober 2024 klopt dat 
jaartal?

Lijsterbeslaan (tussen 
Acacialaan en Engweg)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 30 juni 2023

Lorentzstraat (tussen 
Fahrenheitstraat en 
Celsiusstraat)

Weg is afgesloten voor verkeer vanwege een 
straatfeest

14 juni 2023 van 12.00 tot 
20.00 uur

Lovink en omgeving Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 30 juni 2023

Matthias Withoosstraat ter 
hoogte van nummer 4

Kraan op de weg. Weg is afgesloten voor 
doorgaand verkeer.

31 mei 2023

Monnikenboschweg (fietspad 
tussen Oude Leusderweg en 
Barchman Wuytierslaan)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 30 juli 2023

Ruimtevaart (fietspad tussen 
Gemini en Spaceshuttle)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 13 juni 2023

Schothorsterlaan (tussen 
nummer 35 en de Hoolesteeg)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

Van 12 juni t/m 
16 juni 2023

Snijdersberg ter hoogte van 
nummer 42

Afgesloten voor doorgaand verkeer in verband 
met een kraan op de weg.

12 juli 2023

Stadsring (parallelweg ter 
hoogte van nummer 167)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 29 maart 2024

Stadsring (uitvoeger richting 
rotonde De Nieuwe Poort)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

12 juni t/m 23 juni 2023

Stradivariusstraat (tussen 
Gitaarerf en Banjostraat)

Afgesloten voor doorgaand verkeer vanwege 
Streetwise (verkeerseducatie).

30 juni van 8.00 uur tot 13.00 
uur

Struweelpad (inclusief 
parkeerterrein)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

T/m 27 juli 2023

Watersteeg (voet- en fietspad) Kraan op de weg. Weg is afgesloten voor 
doorgaand verkeer.

T/m 8 juli 2023

Zevenhuizerstraat (busroute 
tussen Bieshaarlaan en 
Esdoornlaan)

Wegwerkzaamheden. Verkeer wordt met 
borden omgeleid.

19 t/m 21 juni 2023

Zuidsingel (tussen Sint 
Andriesstraat en Kamp)

Kraan op de weg. We Afgesloten voor 
doorgaand verkeer.

5 juni, 12 juni (of 13 juni)? 
van 7.00-11.00 uur
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

Vergaderingen volgen

U kunt de vergaderingen bijwonen vanaf de publieke tribunes in de vergaderzalen. Van harte welkom! Ook kunt u 
de vergaderingen online volgen via Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl. Op deze website staat ook de 
vergaderagenda met de vergaderstukken.

COMMISSIE 
OMGEVING

Dinsdag
19.00 - 21.15 uur

Mobiliteit

Energietransitie 

Ruimtelijke ontwikkeling 

Omgevingswet

Wonen

De commissieleden horen graag 

wat er leeft in de stad, zodat zij 

dat kunnen betrekken bij hun 

afwegingen over een bepaald 

onderwerp.

Aanmelden:
 033 469 4379

 gemeenteraad@amersfoort.nl

Op een andere manier uw mening 
geven? Neem direct contact op 

met raadsleden:
 amersfoort.nl/gemeenteraad

 gemeenteraad@amersfoort.nl

INSPREKEN?Vergaderagenda raadscommissies 
12 en 13 juni   

Ondermijning, vuurwerkverbod en 

betaald parkeren in heel Amersfoort 

Volgende week zijn er twee vergaderavonden. De 
commissies Bedrijvigheid en Sociaal vergaderen 
deze keer op maandag 12 juni. De commissie 
Bedrijvigheid bespreekt het rekenkamerrapport 
over ondermijning en een vuurwerkverbod voor 
inwoners. Bij de commissie Sociaal staat onder andere 
de Hervormingagenda Jeugd op de agenda. Op 
dinsdag 13 juni vergadert de commissie Omgeving. 
Die commissie bespreekt het invoeren van betaald 
parkeren in heel Amersfoort.

Rekenkamerrapport Ondermijning 

De gemeente heeft de regie bij de aanpak van ondermijning 
niet genoeg gepakt. Dat blijkt uit het onderzoeksrapport 
‘Investeren en regisseren, een onderzoek naar de aanpak 
van ondermijning door de gemeente Amersfoort’ van de 
rekenkamer Amersfoort. Tijdens deze commissievergadering 
presenteert de rekenkamer het onderzoek en de 
aanbevelingen.

Amersfoort heeft een serieus ondermijningsprobleem. 
Criminelen maken voor illegale activiteiten gebruik van 
legale bedrijven en diensten. Daarmee neemt het gevoel van 
veiligheid en leefbaarheid af. Dit heet ondermijning.  
Onder andere de centrale ligging van Amersfoort, goede 
bereikbaarheid, aanwezigheid van bedrijventerreinen en een 
jonge bevolking zijn een voedingsbodem voor georganiseerde 
criminaliteit. Ondermijnende jeugdcriminaliteit, vooral als 
het gaat om drugs, is een ernstig probleem. De autobranche, 
vooral op bedrijventerrein Isselt, is een risico voor criminele 
activiteiten zoals witwassen. Daarnaast komen ook 
mensenhandel en zorgfraude voor in Amersfoort.

Regie gemeente onvoldoende
De rekenkamer heeft onderzocht of de aanpak van 
ondermijning door de gemeente Amersfoort effect heeft. 
Uit het onderzoek blijkt dat de gemeente haar regierol bij 

de aanpak van ondermijning de afgelopen jaren niet genoeg 
heeft waargemaakt. De rekenkamer noemt als belangrijkste 
redenen het gebrek aan capaciteit en richtinggevend beleid. 
Daarnaast heeft de gemeente geen goed beeld van de aard 
en omvang van ondermijnende criminaliteit.

Aanbevelingen
De rekenkamer doet de aanbeveling aan het college om te 
zorgen dat er meer personeel wordt ingezet op de aanpak 
van ondermijning. Een andere aanbeveling is om een 
analist voor de gemeentelijke informatie aan te stellen. De 
rekenkamer doet de aanbeveling aan de raad om jaarlijks 
een raadsinformatiebijeenkomst te organiseren over de 
georganiseerde criminaliteit en om zich te laten informeren 
over stand van zaken van de uitvoeringsplannen. Vervolgens 
kan de raad aandachtspunten voor het beleid meegeven aan 
het college. 

Rekenkamer Amersfoort
De rekenkamer Amersfoort is een onafhankelijk orgaan 
dat het door de gemeente gevoerde bestuur toetst. De 
rekenkamer voert onderzoeken uit en doet aanbevelingen 
aan de gemeenteraad. Voor meer informatie over de 
rekenkamer, zie: amersfoort.nl/rekenkamer.

De autobranche in het industriegebied Isselt is een risico voor criminele activiteiten zoals witwassen (foto: Simon Lamme).

Lees verder op de volgende pagina >>

COMMISSIE 
BEDRIJVIGHEID

Maandag
19.00 - 23.00 uur

Stedelijk beheer en milieu

Veiligheid

Sport

Kunst en cultuur

(circulaire) Economie

COMMISSIE 
SOCIAAL

Maandag 
19.00 - 22.30 uur

Zorg

Welzijn

Onderwijs

Inclusie

Werk & Inkomen

Sport

• Commissie Bedrijvigheid (19.00 uur)

Vergaderplanning commissie Bedrijvigheid

RAADZAAL
Maandag 12 juni

19.00 – 19.30 uur: 
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over een 

onderwerp dat gaat over stedelijk beheer en milieu, kunst 
en cultuur, sport, veiligheid en economie

•  Vaststellen besluitenlijst 23 mei 2023
•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen, hamerstukken 

en actualiteiten

19.30 – 20.15 uur: 
•  Rekenkamerrapport Ondermijning

20.15 – 21.15 uur: 
•  Een langetermijnvisie op ons vrijkomend organisch afval

21.15 – 22.00 uur:
•  Alternatieven afsteken consumentenvuurwerk tijdens 

jaarwisseling

22.00 – 23.00 uur:
•  Jaarstukken 2022

Let op: de tijden zijn een richttijd. Hoe laat een agendapunt 
start, hangt af van het verloop van de vergadering. Het kan 
dus zijn dat een agendapunt eerder of later wordt besproken. 
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Alternatieven afsteken consumentenvuurwerk tijdens 
jaarwisseling
Het college vindt dat het zelf afsteken van siervuurwerk tijdens de jaarwisseling niet 
meer van deze tijd is. Een deel van Amersfoort heeft er plezier aan, maar dat weegt niet 
op tegen de nadelen. Ook binnen de gemeenteraad leeft dit onderwerp. Tijdens de vorige 
raadsperiode nam de gemeenteraad de motie ‘Vuurwerkverbod’ aan. Het college wil een 
verbod invoeren en stelt alternatieven voor. De commissieleden en het college gaan in 
gesprek over deze mogelijkheden.

Siervuurwerk mag worden afgestoken op 
31 december vanaf 18.00 uur tot 1 januari 
om 02.00 uur. Het afsteken van andere 
soorten vuurwerk en het afsteken buiten 
deze tijden is al verboden. De alternatieven 
die het college met de commissie wil 
bespreken zijn: een eigen vuurwerkshow, een 
centraal aftelmoment en het ondersteunen 
van groepen en wijken bij de eigen invulling 
van een viering. Het college komt nog 
met een voorstel aan de raad om de APV 
(Algemene Plaatselijke Verordening) te 
wijzigen. Het afsteken van siervuurwerk 
door inwoners wordt dan verboden vanaf de 
komende jaarwisseling.
Het college geeft aan dat het verbod 
praktisch niet te handhaven is. Er is te weinig 
capaciteit bij de overheid en te weinig 
draagvlak onder liefhebbers van vuurwerk. 
Daarnaast blijft de verkoop toegestaan, 
omdat er geen mogelijkheid is om dit lokaal 
te verbieden. Daarom wil het college veel 
voorlichting geven en alternatieven bieden. 

Er is al enkele keren een centraal aftelmoment 
georganiseerd, zoals voor de jaarwisseling 
2021-2022 (foto: griffie).

Lees verder op de volgende pagina >>

Langetermijnvisie op vrijkomend organisch afval

Afgelopen oktober nam de raad de motie ‘Een 
langetermijnvisie op ons vrijkomend organisch afval’ aan. 
De commissieleden krijgen informatie over inzameling en 
verwerking van groente-, fruit- en tuinafval (gft). 

De commissieleden krijgen - als eerste stap richting een 
termijnvisie - een toelichting op het beleid van huishoudelijk 
afval en grondstoffen en op hoe de inzameling van gft 
georganiseerd is in Amersfoort. Daarnaast krijgen zij 
informatie over de verwerkingsmarkt voor gft. Er wordt 
afgesloten met de situatie in Amersfoort. Wat zijn 
verwerkingstechnieken die nu gebruikt worden? Wat 
gebeurt er nu met gft uit Amersfoort en hoe duurzaam is 

dit? Ook worden de commissieleden geïnformeerd over de 
uitkomst van het onderzoek naar organische reststromen 
(vooral gft-bedrijfsafval en openbaar groen afval). Dit was 
een van de verzoeken uit de aangenomen motie. Organische 
reststromen zijn afkomstig uit landbouw, natuurterreinen, 
openbaar groen, de voedselverwerkende industrie, horeca/
bedrijfskantines en huishoudens. De stromen moeten 
zoveel mogelijk gescheiden worden ingezameld zodat 
ze voldoende schoon en veilig zijn om te kunnen worden 
gerecycled. Tot bijvoorbeeld compost. Eind dit jaar ontvangt 
de raad een nieuwe visie op het huishoudelijk afval. 
Daarvoor krijgt de commissie eerst de mogelijkheid om in 
een peiling een mening te geven over de gekozen richting. (foto: gemeente.nu)

Jaarstukken 2022

Met de jaarstukken legt het college van burgemeester en wethouders aan de 
gemeenteraad verantwoording af over het gevoerde beleid in 2022 en wat dit heeft 
gekost. De jaarstukken zijn een belangrijk controle-instrument van de gemeenteraad. 
Wordt bijvoorbeeld duidelijk wat er wel en niet gewerkt heeft? 

De jaarstukken bestaan uit een jaarverslag en jaarrekening. Uit de jaarrekening moet 
onder andere duidelijk worden of de gemeente heeft bereikt wat zij wilde bereiken. 
Ook moet duidelijk worden of de gemeente gedaan heeft wat zij wilde doen. En of 
de inschatting van de kosten wel of niet klopte. De Jaarstukken 2022 sluiten met een 
voordelig financieel resultaat van € 26,7 miljoen. Dit is het saldo van financiële mee- 
en tegenvallers die zich in 2022 hebben voorgedaan. In de Jaarrekening 2022 is op 
begrotingsprogramma-niveau aangegeven waar de mee- en tegenvallers zich hebben 
voorgedaan. Het college stelt voor om het bedrag van € 26,7 miljoen deels te bestemmen 
dan wel over te hevelen. Een voorbeeld van bestemmen is: het Rijk heeft meer geld 
uitgekeerd voor de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne dan de gemeente nodig had. 
Het college wil € 4,5 miljoen storten in de reserve Verhoogde Asielinstroom. Voorbeelden 
bij overhevelen zijn: het college wil bijna € 5 miljoen overhevelen om de energietoeslag in 
2023 uit te kunnen keren. Ook wil het college € 654.000 voor vrouwenopvang overhevelen 
naar 2023 en 2024. Na het bestemmen en overhevelen blijft er ‘netto’ slechts € 6,5 
miljoen over. De Jaarstukken 2022 zijn te vinden op financien.amersfoort.nl. 

Bespreking en besluitvorming raad
Op 27 juni volgt besluitvorming over de 
Jaarstukken 2022 en bestemming van het 
rekeningresultaat tijdens de raadsvergadering Het 
Besluit. De raadsleden stemmen over de moties 
(verzoeken aan het college) en amendementen 
(wijzigingen in het raadsvoorstel). 

(bron: Pixabay)

Experttafel Hervormingsagenda Jeugd 

Er is landelijk een Hervormingsagenda Jeugd 2022-2028 
opgesteld om de jeugdhulpverlening te verbeteren. 
Wat gaat dit betekenen voor Amersfoort? Tijdens deze 
bijeenkomst - in de vorm van een ‘experttafel’ - gaan 
experts in gesprek met de commissie. 

Het is nodig om het jeugdstelstel te veranderen. De 
Hervormingsagenda Jeugd 2022-2028 is opgesteld door 
het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
zorgaanbieders, cliënten(vertegenwoordigers), professionals 
en de VNG (Vereniging van Nederlandse Gemeenten). De 
agenda heeft twee doelen:
-  Een betere kwaliteit van de jeugdzorg: betere en tijdige zorg 

en ondersteuning, op de juiste plek en wanneer dit nodig is.
-  Een jeugdstelsel dat beheersbaar en financieel stabiel is. 

De experts die in gesprek gaan met de commissie zijn Reinier 
Lagerwerf (VNG) en Simone Melis (Mind Platform). Lagerwerf 
heeft namens de gemeenten onderhandelingen gevoerd 
met het Rijk. Hij gaat spreken over de agenda op inhoudelijk 
en financieel gebied. Simone Melis spreekt vanuit het 
cliëntenperspectief. Wat betekent de hervormingsagenda 
voor cliënten?

De Hervormingsagenda Jeugd 2022-2028 is nog niet 
definitief. Er is instemming van de gemeenten voor nodig. 
Op 14 juni wordt de agenda voorgelegd tijdens de Algemene 
Ledenvergadering (ALV) van de VNG. Tijdens de ALV worden 
besluiten genomen die alle gemeenten aangaan. 

(foto: Hervormingsagenda Jeugd 2022-2028)

• Commissie Sociaal (19.00 uur)  

Vergaderplanning commissie Sociaal 

MOLENDIJKZAAL
Maandag 12 juni

19.00 – 19.30 uur:  
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over alle 

maatschappelijke onderwerpen
•  Vaststellen besluitenlijst 23 mei 2023
•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen, hamerstukken 

en actualiteiten

19.30 – 20.15 uur: 
•  Experttafel Hervormingsagenda Jeugd 

20.15 – 21.00 uur:
•  Kinderopvang en integrale kindcentra (geagendeerd door 

GroenLinks, PvdA en CDA)

21.00 – 21.45 uur:
•  GGD regio Utrecht: gemeenschappelijke regeling en 

ontwerpbegroting

21.45 – 22.30 uur:
•  Integraal Zorgakkoord & Gezond, Actief, Leven Akkoord

Let op: de tijden zijn een richttijd. Hoe laat een agendapunt 
start, hangt af van het verloop van de vergadering. Het kan 
dus zijn dat een agendapunt eerder of later wordt besproken. 
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Beleidsevaluatie programma Ruimtelijke Ontwikkeling

Het beleid van de gemeente wordt regelmatig geëvalueerd. Het is nu tijd voor een evaluatie van het 
programma Ruimtelijke Ontwikkeling. Een beleidsevaluatie bestaat uit de twee onderdelen: terugkijken 
en vooruitkijken. Deze keer wordt er vooruit gekeken. 

Bij de evaluaties van het beleid van de gemeente wordt gekeken of het doel met de juiste hoeveelheid 
inspanning is bereikt of het doel is bereikt. De terugblik is schriftelijk gedaan met een raadsinformatiebrief 
die het college op 30 mei aan de raad stuurde. Zie de vergaderstukken bij het agendapunt op Politiek 
Portaal. In die raadsinformatiebrief staat ook een startnotitie voor de evaluatie. Het gesprek op 12 juni 
gaat vooral over de sturing van de raad op het beleid en de rol van de raad bij omgevingsprogramma’s. 

In Vathorst-Bovenduist komen onder andere woningbouw, een bedrijventerrein, maatschappelijke 
voorzieningen en een park. Deze ontwikkeling is een voorbeeld vanuit het programma Ruimtelijke 
Ontwikkeling (kaartje: gemeente Amersfoort).

Kinderopvang en integrale kindcentra

Op verzoek van de fracties van GroenLinks, PvdA en CDA bespreekt de commissie het tekort aan kinderopvangplekken 
in Amersfoort. Een mogelijkheid om dit beter te organiseren zijn integrale kindcentra. De commissie gaat hierover in 
gesprek met professionals, het college en ambtenaren.

Er zijn niet genoeg kinderopvangplekken door personeels-
tekort. Een ander probleem is het tekort aan geschikte 
locaties, vanwege de strenge voorwaarden. Bij integrale 
kindcentra (IKC) worden het onderwijs en de opvang van 
kinderen tot en met de basisschoolleeftijd in één gebouw 
geregeld. Onderwijsgebouwen worden dus gebruikt voor 
verschillende functies. De fracties willen meer inzicht 
krijgen in de kinderopvang in Amersfoort. Ook willen zij 
bespreken welke rol IKC’s kunnen spelen om de opvang van 
kinderen te verbeteren. 

(foto: Pixabay)

Integraal zorgakkoord & Gezond, actief, leven akkoord

Het college wil de gezondheid van inwoners verbeteren zodat meer mensen actief mee kunnen doen aan de samenleving. Er 
zijn twee landelijke akkoorden: het ‘Integraal zorgakkoord’ en het ‘Gezond, Actief, Leven Akkoord’. Het college wil op basis 
van onder andere deze akkoorden werken aan een aanpak. Tijdens deze vergadering krijgen de commissieleden informatie 
over landelijke, regionale en lokale ontwikkelingen.

Het Integraal zorgakkoord (IZA) heeft als doel de zorg goed, toegankelijk en betaalbaar te houden. Om dit te bereiken zijn er 
afspraken gemaakt tussen het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en veel partijen in de zorg. Met het Gezond, 
Actief, Leven Akkoord (GALA) wordt ingezet op een gezond en actief leven met een stevige basis. Dit akkoord is van gemeenten, 
GGD’en, zorgverzekeraars en het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport. Het doel van het GALA is een gezonde 
generatie in 2040.

Het college heeft bij het Rijk een aanvraag gedaan voor de 
zogenaamde Brede SPUK-regeling voor sport en bewegen, 
gezondheidsbevordering, cultuurparticipatie en sociale 
basis. Het Rijk stelt geld beschikbaar vanuit onder andere het 
GALA. Samen met partners in de stad en betrokken inwoners 
werkt het college aan een plan van aanpak. Dit is een 
voorwaarde voor de financiering. Hierin komen voorstellen 
om door te gaan met bestaande activiteiten en nieuwe 
activiteiten te ontwikkelen. Zo wil het college doorgaan met 
de buurtsportcoaches en cultuurcoaches en de aanpak van 
overgewicht.

B.Slim is een programma voor kinderen van de GGD regio 
Utrecht om te werken aan een gezonde leefstijl (bron: B.Slim).

De GGD regio Utrecht verzorgt onder andere vaccinaties, 
zoals de kinkhoestvaccinactie voor zwangeren om de baby 
te beschermen (foto: GGDrU).

GGD regio Utrecht: 
gemeenschappelijke regeling en 
ontwerpbegroting

De GGD regio Utrecht (GGDrU) is de gemeentelijke 
gezondheids dienst van de 26 gemeenten in de 
regio Utrecht. De dienst werkt op basis van een 
gemeenschappelijke regeling. De GGD houdt zich bezig 
met gezondheid en preventie. Vanwege het stopzetten 
van de ontwikkeling van de app GGiD, het Digitaal 
Dossier Jeugd Gezondheid, wil de commissie meer 
informatie over hoe de gemeenschappelijke regeling 
werkt en over sturing en toezicht op de regeling. 

De colleges van burgemeester en wethouders van 
de deelnemende gemeenten zijn deelnemers in de 
gemeenschappelijke regeling. Meestal is dit namens 
het college de wethouder met volksgezondheid in de 
portefeuille. Het Algemeen Bestuur van de GGDrU 
bestaat uit deze wethouders. Het Algemeen Bestuur 
stelt de hooflijnen van het beleid, de begroting en 
de jaarrekening van de GGDrU vast. Het besluit om 
te stoppen met het digitaal kinddossier had flinke 
financiële gevolgen voor de GGDrU en daarmee ook voor 
de gemeenten. Ook wordt tijdens deze vergadering de 
ontwerpbegroting 2024 van de GGDrU besproken. Alle 
deelnemende gemeenteraden kunnen een zienswijze 
(officiële reactie) indienen op de ontwerpbegroting. 
Het bespreken van de zienswijze staat gepland tijdens 
de commissie Sociaal van 27 juni. Op 4 juli neemt 
de gemeenteraad er een besluit over tijdens de 
raadsvergadering Het Besluit.

Lees verder op de volgende pagina >>

• Commissie Omgeving (19.00 uur)  

Vergaderplanning commissie Omgeving 

RAADZAAL
Dinsdag 13 juni

19.00 – 19.30 uur: 
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over een 

onderwerp dat gaat over mobiliteit, de energietransitie, 
wonen, ruimtelijke ontwikkeling en de Omgevingswet

•  Termijnagenda commissie en uitnodigingen, hamerstukken 
en actualiteiten

19.30 – 20.30 uur: 
•  Deelomgevingsprogramma parkeren (deel 1)

20.30 – 21.15 uur:
•  Beleidsevaluatie programma Ruimtelijke Ontwikkeling

Let op: de tijden zijn een richttijd. Hoe laat een agendapunt 
start, hangt af van het verloop van de vergadering. Het kan 
dus zijn dat een agendapunt eerder of later wordt besproken. 

Deelomgevingsprogramma parkeren (deel 1)

Het college wil een groen, leefbaar en gezond Amersfoort. Een stad met schone lucht, verkeersveiliger en met minder 
geluidshinder. Een stad met meer groen in de straten. Daarom geeft het college lopen, fietsen, deelmobiliteit en openbaar 
vervoer voorrang, zodat in de toekomst autogebruik kan worden verminderd. Het parkeerbeleid is een van de instrumenten 
die daaraan bij kunnen dragen. De commissieleden en het college gaan in gesprek over de maatregelen die het college 
voorstelt.

De eerste stap is om in heel Amersfoort - in twee fases - 
stapsgewijs betaald parkeren met vergunningen in te voeren. 
Het college wil het uitgeven van vergunningen voor een 
tweede en derde auto beperken. Maar daarvoor moeten 
eerst de alternatieven voor inwoners en bezoekers op orde 
zijn. Voorbeelden van alternatieven zijn parkeren aan de 
rand van de stad en een goede verbinding met het openbaar 
vervoer of de fiets. Daarbij wordt rekening gehouden met 
specifieke groepen mensen die van de auto afhankelijk zijn 
vanwege lichamelijke beperkingen of vanwege werk. Bij 
nieuwbouwontwikkelingen komt een lage parkeernorm 
op plekken waar het openbaar vervoer goed is, zoals in de 
ontwikkelgebieden Langs Eem en Spoor en Hogekwartier. 
Met deze maatregelen komt er meer ruimte in straten 
voor onder andere groen, spelen, fietsparkeerplaatsen en 
deelmobiliteit.  (foto: griffie)
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Agenda
•  Maandag 12 juni: de kinderraad komt voor de tweede keer bij 

elkaar op het stadhuis. De voorzitter van de kinderraad is de 
kinderburgemeester. 

Meer informatie over kinderburgemeester Lynn Verhoeven vindt u op: amersfoort.nl/gemeenteraad.

De kinderburgemeester was 
op 1 juni bij de benoeming van 
de eerste kinderbestuurder van 
Stichting Meerkring: Ayden 
Broertjes van obs Atlantis. Zij vroeg 
hem onder andere waar hij als 
kinderbestuurder voor wil gaan. 

Lynn opende zaterdag 2 juni het ViVa! Vathorst Grachtenfestival: “Mijn droom is om eenzame kinderen te helpen. 
Ik vind het verdrietig om kinderen alleen te zien. Samen met de kinderwijkraden van de stad gaan we kijken of 
we een plan kunnen bedenken. We willen graag dat ieder kind iemand heeft om mee te spelen. Dit is een festival 
waar allemaal activiteiten zijn. (…) Daar kan je nieuwe kinderen ontmoeten die dezelfde dingen als jij leuk vinden. 
De kinderen die nu op gaan treden vinden muziek maken leuk en zijn samen een band geworden. Als je het 
woord ‘band’ anders uitspreekt wordt het band. En een band met een ander dat is wat we ieder kind gunnen.” 
Daarna kondigde zij de Jong Talent Band aan, bestaande uit kinderen tussen de 10 en 15 jaar uit Vathorst. 

In deze rubriek leest u 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester Lynn 
Verhoeven.

Wilt u de kinderburgemeester ergens voor uitnodigen? Heeft u een vraag? Of heeft u een mooi idee dat de 
kinderburgemeester en de kinderraad kan helpen om hun droom van dit jaar te verwezenlijken, namelijk 
eenzame kinderen helpen? Mail dan naar:   kinderburgemeester@amersfoort.nl. 

Kinderburgemeester
Lynn Verhoeven

Terugblik Actualiteitenraad en raadsvergadering van 30 mei
Tijdelijke woningen Nijkerkerstraat, kaderstellende notitie AH Leusderweg en nieuwe 
wegverbinding Vathorst en Bunschoten-Spakenburg  

De gemeenteraad kwam op dinsdag 30 mei bijeen voor De Raad, met de Actualiteitenraad en Het Besluit. De 
gemeenteraad nam onder andere een besluit over tijdelijke woningen aan de Nijkerkerstraat, de kaderstellende 
notitie voor het ontwikkelplan voor de locatie AH Leusderweg en de nieuwe wegverbinding tussen Vathorst en 
Bunschoten-Spakenburg.

Terugblik Actualiteitenraad

Vragen over drugslabs en geluidsoverlast vliegtuigen

Tijdens de Actualiteitenraad werden vragen aan het college gesteld over de aanpak van drugslabs en ondermijnende 
criminaliteit en over overlast door vliegverkeer. 

Rachida Issaoui (PvdA) en Arie den Ouden (CDA) stelden 
vragen over de aanpak van drugslabs. De aanleiding was 
een nieuwsartikel van het Algemeen Dagblad over een 
politie-inval in een bedrijfspand. Daar trof de politie een 
volledig operationeel drugslab aan. Rachida Issaoui wilde 
weten of er sindsdien iets is veranderd in de aanpak van 
ondermijning en hoe Amersfoorters bewust worden 
gemaakt van wat er zich kan afspelen in hun omgeving. 
Arie den Ouden wilde daarnaast ook weten of inwoners en 
ondernemers geïnformeerd worden over waar je op kunt 
letten om drugslabs te signaleren, of het bekend is hoe 
criminelen geschikte locaties vinden en of er extra aandacht 
moet komen voor zulke locaties. 
Burgemeester Lucas Bolsius zei dat het artikel gaat over 
een drugslab dat was aangetroffen in oktober 2021. Wat 
hem destijds opviel is dat het drugslab - wat productie van 
drugs betreft - in enkele weken tot de top vijf van Nederland 
behoorde. Zo snel worden drugslabs opgezet en levert het 

criminelen geld op. Het pand is na het binnenvallen van de 
politie een tijd gesloten geweest. De gemeente is bezig met 
het informeren van inwoners, ondernemers en jeugdigen. 
De gemeente is ook aangesloten bij meld misdaad anoniem, 
meldmisdaadanoniem.nl. Vanuit dat meldpunt krijgt de 
gemeente tips over ondermijning. De burgemeester zei 
dat de gemeente het gevecht alleen aan kan gaan als de 
hele samenleving meehelpt, als inwoners aangeven wat er 
plaatsvindt in de stad. Bedrijventerreinen zijn voor criminele 
netwerken heel interessant om zich te vestigen. Dit geldt 
niet alleen voor Amersfoort maar voor het hele land. Het zijn 
vaak anonieme plekken, er kan in de avond gewerkt worden, 
er is weinig zicht, er is geen sociale controle en de drugs kan 
daarvandaan snel verspreid worden. Maar ook in woonwijken 
kunnen hennepkwekerijen voorkomen.  
Over ondermijning is een rekenkamerrapport verschenen. 
Dit wordt op maandag 12 juni behandeld door de commissie 
Bedrijvigheid. 
 
Geluidsoverlast vliegtuigen 
Alex Engbers (CDA) vroeg naar geluidsoverlast van 
overvliegende vliegtuigen. Hij wilde van het college weten 
welke informatie de gemeente Amersfoort heeft met 
betrekking tot vliegtuigen die boven Amersfoort vliegen, of 
de gemeente inzicht heeft in de toename van geluidsoverlast 
door vliegtuigen en of de gemeente contact heeft met de 
regering in Den Haag over de overlast. 
Wethouder Johnas van Lammeren zei dat de gemeente 
Amersfoort inzicht heeft over geluidsoverlast in 2022. 
Toen waren er 1631 klachten uit Amersfoort bekend bij 
het meldpunt BAS, bezoekbas.nl. Binnen Amersfoort wordt 
dit niet bijgehouden. Er is daarom geen actueel beeld. Het 
vliegen neemt wel weer toe na corona. De gemeente heeft 
geen contact met Den Haag over deze problematiek, maar 
wel met de provincie Utrecht. 

Burgemeester Lucas Bolsius beantwoordt vragen over de 
aanpak van ondermijning tijdens de Actualiteitenraad. 

Belangrijke informatie
Kijk op amersfoort.nl/gemeenteraad als u meer wilt 
weten over de gemeenteraad. U vindt daar informatie 
over onder andere de samenstelling van de raad en 
de vergaderplanning. Ook vindt u er een link naar 
de eerstvolgende vergadering. Het kan zijn dat de 
vergaderagenda wijzigt. Houd daarom de website in de 
gaten voor actuele informatie.

Wilt u op de hoogte blijven van het werk van de gemeente-
raad? Volg de raad dan op 
 @RaadAmersfoort
 youtube.com/raadamersfoort
 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

U kunt zich ook aanmelden voor de wekelijkse RaadsMail 
via amersfoort.nl/amersfoortmail.

Vragen?
Neem contact op met de griffie: 
 griffie@amersfoort.nl 
 033 469 4379

(foto: Pixabay)
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Terugblik Het Besluit

Informatie over de vergadering

Bij de raadsvergadering waren 35 van de 39 raadsleden aanwezig. Jan Steven 
Eilander (ChristenUnie), Maarten Flikkema (VVD) en Hans van Wegen (BPA) 
waren de gehele vergadering afwezig. Tahsin Bülbül (DENK) was afwezig tot 
het agendapunt bestemmingsplan Over de Laak en ‘t Hammetje. Vanaf dat 
moment was Rob Smulders (PvdA) afwezig.
De motie ‘Verkort BKR-registratie schuldregeling naar zes maanden’ 
werd door de fractie van DENK ingetrokken door een toezegging van 
wethouder Nadya Aboyaakoub- Akkouh. Tahsin Bülbül: “De wethouder zal 
bij Stadsring51 kenbaar maken wat met de motie wordt benadrukt. Ik hoop 
dat mensen in een schuldsaneringstraject informatie krijgen dat er iets is 
gewijzigd. Met deze toezegging trekt DENK de motie in.”

Voor een volledige weergave van de behandeling van de onderwerpen, verklaringen van de fracties bij het stemmen en de reactie van 
het college, verwijzen wij u naar de uitzending van de vergadering en het schriftelijk verslag. De vergaderstukken (zoals raadsvoorstellen 
en moties), het schriftelijk verslag en de besluitenlijst vindt u op Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl (kijk bij de agenda van 
30 mei). U kunt de vergadering daar ook terugkijken.

Verschil tussen motie en 
amendement

Met een motie doet de raad een verzoek aan 
het college, of geeft een opdracht om iets uit 
te voeren. Dit kan bij een raadsvoorstel zijn, 
of over een willekeurig onderwerp. 
Bij de behandeling van een ontwerpbesluit 
(een raadsvoorstel) kan de raad daarin 
nog iets wijzigen. Dat doet de raad door 
het indienen van een amendement. 
Een amendement is een voorstel om 
het ontwerpbesluit op een bepaald 
punt of meerdere punten te wijzigen. 
Als de meerderheid van de raad voor 
het amendement stemt, wordt het 
oorspronkelijke ontwerpraadsbesluit of 
raadsvoorstel daarmee gewijzigd. En daarover 
neemt de raad dan weer een besluit.

Begrotingswijziging tijdelijke woningen Nijkerkerstraat 

Het college en woningcorporatie Omnia Wonen willen 38 
tijdelijke flexwoningen - verplaatsbare woningen - aan 
de Nijkerkerstraat bouwen voor een periode van tien jaar 
tussen de Nijkerkerstraat 31 en 33. Deze plek is nu een 
weiland. De ene helft van de woningen is bedoeld voor 
alleenstaande inwoners vanaf 23 jaar. De andere helft is 
bedoeld voor statushouders. Voor het plan moest de raad 
een besluit nemen over de financiële kaders.   

De VVD diende bij dit raadsvoorstel een amendement en 
een motie in. Met het amendement ’Tegemoetkoming 
omwonenden Nijkerkerstraat’ wilde de VVD zorgen dat 
het voor bewoners van de Nijkerkerstraat mogelijk wordt 
om een tegemoetkoming aan te vragen als er planschade 
wordt geleden door het tijdelijk afwijken van het 
bestemmingsplan (door het ontwikkelplan wordt onroerend 
goed minder waard). Met het amendement wilde de VVD de 
omwonenden van de 38 woningen meer zekerheid bieden 
op een financiële tegemoetkoming. Joyce Huurman: “Een 
verzoek voor planschade kan pas worden ingediend als de 
omgevingsvergunning wijzigt. De omgevingsvergunning 
hoeft hier niet gewijzigd te worden, omdat dit een project 
betreft tot maximaal tien jaar. Als de tijdelijke woningen 
tien jaar en een week geplaatst zouden worden, was de 
omgevingsvergunning wel gewijzigd en waren de regels 
rond planschade helder.” De motie ‘Tegemoetkoming 
omwonenden Nijkerkerstraat’ van de VVD had dezelfde 
strekking als het amendement: compensatie voor tijdelijke 
bebouwing vanaf vijf jaar. Joyce Huurman (VVD): “Hiermee 
kunnen en mogen alle omwonenden aanspraak maken op 
een vergoeding bij bebouwing die minimaal vijf jaar staat. 
Korter dan vijf jaar, is tijdelijk echt tijdelijk. Alles daarboven 
wordt al snel anders. Tijdelijke woningen beïnvloeden de 
verkoopprijs van een naastgelegen woning.” 
Onder andere GroenLinks stemde tegen. Jeroen Bulthuis: “Er 
vindt wel degelijk compensatie plaats, maar in natura en niet 
via een generieke regeling. Er is goed gekeken hoe aan de 
bezwaren van omwonenden tegemoet kan worden gekomen. 
Er worden duizenden euro’s uitgegeven aan aanvullend groen 
om de inkijk te verminderen en er wordt een hek geplaatst.” 

Het amendement werd verworpen met 30 stemmen tegen 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren en SP) en 5 voor (VVD, Beter 
Amersfoort en Amersfoort voor Vrijheid). 

De motie werd verworpen met 29 stemmen tegen (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren en SP (Kruyt)) en 6 voor (VVD, SP (Van 
Zon), Beter Amersfoort en Amersfoort voor Vrijheid). 

Compensatie is billijk
Ook de fracties van CDA en D66 wilden zorgen dat de 
bewoners een compensatie kregen, anders dan die het 
college heeft voorgesteld. Met hun motie ‘Compensatie 
is billijk’ wilden zij laten onderzoeken hoe er kaders zijn te 
benoemen voor een redelijke compensatie bij een tijdelijke 
afwijking van een bestemmingsplan in Amersfoort. Alex 
Engbers (CDA): “Als het gaat om planschade en alles is 
juridisch gereglementeerd, is ook geregeld hoe omwonenden 
worden gecompenseerd. Als het tijdelijk is, zoals hier 
het geval is, is dat niet geregeld. Omwonenden moeten 
voor het algemeen belang een groot offer brengen. De 
gemeente moet zorgen dat er 38 woningen voor jongeren en 

statushouders komen. Dat wordt neergelegd bij een perceel 
waar tot nu toe twee woningen waren voorzien. Het is dus 
niet vreemd om te zorgen voor een vergoeding/compensatie. 
Omdat dat niet is geregeld, moet worden gezocht naar een 
mogelijkheid om dat te doen.”
Wethouder Astrid Janssen informeerde de raadsleden dat 
de gemeente bij besluiten over tijdelijke projecten geen 
planschade kan verhalen op de initiatiefnemer, omdat 
de wet daarin niet voorziet. “Als daartoe wordt besloten, 
moet budget beschikbaar worden gesteld. Dat zit niet in de 
begroting of het project Nijkerkerstraat.”
Over de motie waren zowel coalitiepartijen als 
oppositiepartijen verdeeld. Thomas van der Eerden 
(Amersfoort2014) reageerde: “Feitelijk zegt de raad met de 
moties dat het hier eigenlijk niet helemaal past, maar dat het 
toch maar wordt gedaan omdat er weinig ruimte is en als het 
dan niet fijn is voor de bewoners, moeten zij wellicht worden 
gecompenseerd. Het blijft een beetje een hoofdpijndossier. 
Mede naar aanleiding van de toelichting van de wethouder, 
kan Amersfoort2014 niet instemmen met compensatie. 
De raad moet juist meer weloverwogen besluiten nemen 
waarbij de voor- en nadelen voor de bewoners worden 
afgewogen zodat de bewoners niet worden gedwongen 
in een recht op compensatie.” Ook Noëlle Sanders (Beter 
Amersfoort) worstelde met de moties en het amendement 
over compensatie, maar zei: “Deze mensen krijgen zomaar 
veel woningen in hun tuin terwijl ze er maar twee woningen 
verwachtten en moeten daarvoor worden gecompenseerd.” 
De PvdA was tegen. Rob Smulders: “In het verleden had beter 
kunnen en moeten worden gecommuniceerd. Daarover is 
gesproken. De bewoners hebben op dat punt grotendeels 
hun zin gekregen. Bij dergelijke trajecten voor veel flexibele 
woningen moet daar aan het begin goed op worden gelet en 
niet halverwege.”

De motie werd verworpen met 18 stemmen tegen 
(GroenLinks, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, Partij 
voor de Dieren en Beter Amersfoort) en 17 voor (D66, CDA, 
VVD, SP en Amersfoort voor Vrijheid).  

Impressie van het project tijdelijke woningen (bron: gemeente 
Amersfoort).

Maximale snelheid Nijkerkerstraat
De fracties van CDA, D66 en PvdA wilden met de motie ’Stiller 
is beter’ de maximumsnelheid op de Nijkerkerstraat tussen de 
Westerdorpsstraat/Amersfoortsestraat en de Hanzetunnel 
verlagen van 80 naar 60 km per uur, en indien mogelijk naar 
50 km per uur. Alex Engbers (CDA): “De maximumsnelheid op 
de Nijkerkerstraat is nu 80 km per uur. Ondanks dat dit een 
drukke weg is, wordt ‘s avonds het gas volledig opengezet. 
Omwonenden hebben daar veel last van. Het CDA stelt voor 
de snelheid omlaag te brengen naar 60 km/uur en indien 
mogelijk naar 50 km/uur.” 

De motie werd aangenomen met 32 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP, Beter Amersfoort en Amersfoort 
voor Vrijheid) en 3 tegen (VVD).  

Aansluiten bij de bewoners
D66 en CDA wilden met de motie ’Sluit aan bij bewoners 
van de Nijkerkerstraat’ de snelheid op de Nijkerkerstraat 
tussen kruispunt Westerdorpstraat/Amersfoorstestraat 
en de Hanzetunnel naar 50 km per uur te brengen en voor 
de woningen 29 tot en met 32, inclusief de 38 tijdelijke 
woningen, een rechtstreekse aansluiting op de Nijkerkerstraat 
realiseren. Dirk-Joost van Hamersveld (D66): “Aanwonenden 
hebben gevraagd hen rechtstreeks te laten aansluiten op de 
Nijkerkerstraat om het gevoel van veiligheid te verhogen. Uit 
de bij het raadsvoorstel gevoegde notitie blijkt dat 
60 km/uur niet geschikt is voor een aansluiting zonder 
opstelstroken. Daarvoor moet het groen worden aangetast. 
We stellen daarom voor de snelheid terug te brengen naar 
50 km/uur zodanig dat geen opstelstrook nodig is.” 
Wethouder Tyas Bijlholt zei over beide moties: “Het college 
kan de motie ‘Stiller is beter’ steunen, omdat 60 km/uur een 
mooie stap is. Ik wil laten onderzoeken of 50 km/uur mogelijk 
is en koppel dit terug. Een directe aansluiting is ook bij 
50 km/uur onveilig. Op het drukste moment van de dag 
rijden daar 1750 motorvoertuigen. Het is niet verstandig 
mensen daar te laten invoegen zonder opstelplaats of extra 
aansluiting.” Hij ontraadde de motie ‘Sluit aan bij bewoners 
Nijkerkerstraat.’
Onder andere GroenLinks stemde tegen. Jeroen Bulthuis zei 
daarover: “In een inloopbijeenkomst in Hooglanderveen is 
uitgebreid stilgestaan bij het verkeerskundige onderzoek naar 
een rechtstreekse aansluiting. Daar is goed en serieus naar 
gekeken en dat moet niet worden gedaan”.  Dirk-Joost van 
Hamersveld (D66): “De Zevenhuizerstraat in Hoogland 
is, tegen alle adviezen in, omgevormd tot 30 km-straat 
met brede fietsstroken, tot grote tevredenheid bij de 
weggebruikers, zowel in de auto als op de fiets. Soms is het 
verstandiger om enig lef te tonen en tegen de adviezen van 
het ambtelijk apparaat in te gaan.”

De motie werd verworpen met 18 stemmen tegen 
(GroenLinks, VVD, Amersfoort2014, PvdA, Partij voor 
de Dieren en Beter Amersfoort) en 17 voor (D66, CDA, 
ChristenUnie, SP en Amersfoort voor Vrijheid). 

De Nijkerkerstraat richting de Hanzetunnel (foto: Google Maps). 

>>> 

Lees verder op de volgende pagina >>
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>>> Het raadsvoorstel werd aangenomen met 25 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij 
voor de Dieren en Beter Amersfoort) en 10 tegen (VVD, 
Amersfoort2014, SP en Amersfoort voor Vrijheid). 

De SP stemde tegen het raadsvoorstel. Hugo Kruyt (SP): “De 
bewoners van de Nijkerkerstraat hebben een en ander voor 
de kiezen gehad en zijn niet eerlijk geïnformeerd over een 
project in hun voortuin dat twintigmaal groter is dan de 
twee kavels die hen werden voorgehouden. Er liep al lange 

tijd een vergunningaanvraag voor tijdelijke woningen, maar 
het college koos ervoor de bewoners zo laat mogelijk met 
de plannen te overvallen. Er mag worden gesproken van een 
wonder en de raad mag zeer dankbaar zijn dat de bewoners 
zich in de afgelopen commissievergadering van hun meest 
constructieve kant hebben laten zien. Ik heb veel respect voor 
de flexibele en constructieve houding van de bewoners aan 
de Nijkerkerstraat na wat het afgelopen halfjaar is gebeurd.” 
Partij voor de Dieren stemde voor. Natanja Vreugdenhil: 

“De gemeente moet verantwoordelijkheid nemen in het 
opvangen van statushouders. Begrijpt dat de tijdelijke 
woningen, ondanks de tijdelijkheid, ingrijpend kunnen zijn 
voor omwonenden. Het is belangrijk dat de woningen zo zijn 
ingepast dat omwonenden zo min mogelijk belast worden.”

Vaststellen kaderstellende notitie en reactienota locatie AH Leusderweg 

Er zijn plannen om een deel van de Leusderweg - ter hoogte van de Van Campenstraat, Van Bemmelstraat en 
Verhoevenstraat - te ontwikkelen. Het gaat om het verplaatsen van de Albert Heijn en om woningbouw. Het plan is om de 
Albert Heijn te verplaatsen naar de hoek Leusderweg/Van Campenstraat. Daarnaast is het de bedoeling om 130 tot 150 
woningen te bouwen (huur en koop). Ook zijn er plannen voor detailhandel en mogelijk horeca met parkeervoorzieningen. 
In de kaderstellende notitie staan de kaders voor de ontwikkeling. 

Het college stelde onder andere voor dat er onderzocht 
wordt of laden en lossen voor de supermarkt via de Van 
Campenstraat kan, in plaats van via de Van Bemmelstraat. 
En dat de woningen vooral voor ouderen gebouwd worden 
en er zoveel mogelijk groen komt bij de inrichting van de 
openbare ruimte en het binnenterrein.  

Ruimte voor groen
De Partij voor de Dieren wilde met het 
amendement ’Ruimte voor groen’ zorgen dat zoveel 
mogelijk groen bij de inrichting van de openbare ruimte en 
het binnenterrein en groen terugkomt aan de voorkanten 
van de bebouwing en in het straatbeeld van de Leusderweg 
en de Van Campenstraat. Ook wilde Partij voor de Dieren 
het groencompensatiebeleid en natuurinclusief bouwen 
toepassen. 
Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren): “Met het 
amendement wordt een streefwaarde voor het groen 
opgenomen om te voorkomen dat het groen in de knel 
komt door alle andere ambities.” 
De VVD en Amersfoort voor Vrijheid vonden het te vroeg 
om het te hebben over groencompensatie.
 

 

Het amendement werd aangenomen met 31 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren, SP en Beter Amersfoort) en 
4 tegen (VVD en Amersfoort voor Vrijheid). 

Het behoud van groen in de openbare ruimte was voor 
de fracties van GroenLinks, PvdA, D66 en Partij voor de 
Dieren van belang. Zij dienden het amendement ’Een 
groen hart voor de Leusderweg’ in. Dit amendement ging 
over de realisatie van parkeerplaatsen op eigen terrein en 
ondergronds. Jeroen Bulthuis (GroenLinks): “We roepen op 
het aantal parkeerplekken op maaiveld tot een minimum 
te beperken door eerst te kijken wat ondergronds kan. 
Uitgangspunt bij alle inbreidingsprojecten zou moeten zijn 
dat parkeren zo veel mogelijk gebouwd of ondergronds 
wordt gerealiseerd, zodat voldoende groen overblijft in de 
openbare ruimte.” 
 

 

Het amendement werd aangenomen met 31 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren, SP en Beter Amersfoort) en 
4 tegen (VVD en Amersfoort voor Vrijheid). 

Laden en lossen Albert Heijn
Een ander belangrijk punt in het plan is waar de 
supermarkt de vracht kan laden en lossen. De fracties van 
Amersfoort2014, Amersfoort voor Vrijheid, VVD en PvdA 
wilden met het amendement ‘Voorkeursoplossing laden 
en lossen AH’ onderzoeken of de Van Campenstraat als 
voorkeursoplossing voor het laden en lossen kan gelden en 
alleen de Van Bemmelstraat als alternatief te beschouwen.  
Thomas van der Eerden (Amersfoort2014): “In de 
commissievergadering is hier uitgebreid over gesproken. 
Meerdere partijen gaven aan dat de voorkeursoptie 
zou moeten zijn het via de Van Campenstraat te laten 
verlopen. Om in de kaderstellende notitie duidelijk te zijn 
naar het college, de opdrachtgever en bewoners, moet de 
voorkeursoptie via Van Campenstraat worden voorgesteld.” 
Wethouder Rutger Dijksterhuis zei onder andere: “Het 

college heeft toegezegd dat nu geen voorkeur wordt 
onderzocht, maar dat twee scenario’s transparant tegen 
elkaar worden afgewogen en aan de raad voorgelegd 
zodat de raad kan kiezen wat de beste oplossing is 
(verkeerskundig, ruimtelijk, qua groen, enzovoort).” Partij 
voor de Dieren stemde tegen. Natanja Vreugdenhil: “De 
twee oplossingen moeten volwaardig worden onderzocht, 
zoals de wethouder heeft toegezegd.”
 

 

Het amendement werd aangenomen met 33 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, 
Amersfoort2014, PvdA, SP, Beter Amersfoort en 
Amersfoort voor Vrijheid) en 2 tegen (Partij voor de 
Dieren). 

Woningbouw
In het project is ook de bouw van woningen meegenomen. 
De fracties van D66, Beter Amersfoort en ChristenUnie 
wilden met het amendement ’Kan het een tandje hoger’ 
laten onderzoeken of op kavel A zeven tot acht bouwlagen 
mogelijk zijn in plaats van de vijf tot zes bouwlagen die 
nu in het plan staan. Wytse Dassen (D66): “Amersfoort 
wil snel meer woningen. Om de omliggende natuur te 
sparen, moet de hoogte in worden gegaan. Op kavel A is 
nu hoogbouw tot maximaal zes lagen voorzien en dat is 
mooi stedenbouwkundig ingepast. Hier kan het misschien 
wel een tandje hoger. Aan de overzijde telt het gebouw 
vijf verdiepingen. Twee of drie verdiepingen hoger past 
misschien ook. We realiseren ons dat meer woningen ook 
iets betekent voor het aantal parkeerplekken en ruimte voor 
het opwekken van groene stroom, we roepen op om extra 
lagen serieus te onderzoeken.” 
Wethouder Rutger Dijksterhuis reageerde: “In de 
kaderstellende notitie is al aangegeven dat wordt 
onderzocht of in het plan meer woningen passen. Het 
amendement stelt voor dat te doen op een van de vier 
kavels, maar dat heeft niet de voorkeur. Gekoerst wordt op 
een stedenbouwkundig ensemble waarin de hoogte van de 
kavels op elkaar is afgestemd. Ik kan met het amendement 
uit de voeten als deze zo mag worden geïnterpreteerd dat 

wordt gekeken hoe het plan kan worden geoptimaliseerd 
qua aantal woningen over de volle breedte van het plan, 
namelijk de kavels A tot en met D.”
Met die toevoeging van de wethouder stemden onder 
andere GroenLinks en Beter Amersfoort voor.
Amersfoort2014 was tegen. Thomas van der Eerden: 
“Dergelijke onderzoeksvragen hebben grote impact op dit 
hele plan. Wij bespreken dat liever in de commissie. Ik kan 
me vinden in wat de wethouder zegt.” 
 

 

Het amendement werd aangenomen met 25 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij 
voor de Dieren en Beter Amersfoort) en 10 tegen (VVD, 
Amersfoort2014, SP en Amersfoort voor Vrijheid). 

Verkeer 
Een ander aspect van het plan is het verkeer in de omgeving 
van de Leusderweg. Het CDA wil met de motie ’De Stille 
Bemmel’ doorgaand verkeer in de Van Bemmelstraat weren 
en tussen de Kapelweg en huisnummer 98 vanaf beide 
zijden enkel nog bestemmingsverkeer toestaan. 
Wethouder Dijksterhuis noemde de motie te vroeg. “In 
de fase die wordt ingegaan, worden verkeerskundige 
keuzes gemaakt. Een daarvan is de ontsluiting van het 
vrachtverkeer voor laden en lossen. Een andere is al of 
niet een parkeerhub. Het college wil nagaan of de Van 
Bemmelstraat autoluwer kan worden gemaakt dan 
deze naar verwachting wordt als gevolg van andere 
verkeerskundige keuzes, maar het is te vroeg om die 
keuze nu al te maken.” Hugo Kruyt (SP) complimenteerde 
de bewoners van de straat: “De bewoners van de Van 
Bemmelstraat verdienen een pluim. Ze spraken op tijd in 
in de raad, nodigden de raad uit en uitten hun zorgen. Ten 
dele is het resultaat zichtbaar gezien de vele moties en 
amendementen.” Partijen die voor stemden, willen een 
autoluwe Bemmel, tegenpartijen vinden de motie te vroeg. 
 

 

De motie werd aangenomen met 25 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, CDA, Amersfoort2014, PvdA, SP) en 
10 tegen (ChristenUnie, VVD, Partij voor de Dieren, Beter 
Amersfoort en Amersfoort voor Vrijheid). 

 
De fracties van D66, GroenLinks en ChristenUnie wilden 
via hun motie ’Onderzoek naar parkeerhub in Amersfoort-
Zuid’ laten onderzoeken of de geplande ondergrondse 
parkeergarage op de hoek Leusderweg-Van Campenstraat 
vergroot kan worden met één of twee extra lagen, zodat 
er een parkeerhub ontstaat. Wytse Dassen (D66): “In de 
conceptparkeervisie staat dat men wil gaan werken met 
parkeerhubs. Deze kans kunnen we niet voorbij laten gaan. 
Met de motie vragen we het college ook op deze locatie 
en bij toekomstige ontwikkelingen te onderzoeken of een 
parkeerhub mogelijk is.” De VVD stemde onder andere 
tegen. Joyce Huurman: “Een andere wethouder is bezig 
met vergunningparkeren in de gehele stad. Die plannen 
zijn nog niet uitgewerkt, gepresenteerd of goedgekeurd. De 
wethouder moet eerst zijn werk doen en tegen die tijd kan 
een oordeel worden gegeven.”
 

 

De motie werd aangenomen met 27 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij voor 
de Dieren, SP en Beter Amersfoort) en 8 tegen (VVD, 
Amersfoort2014 en Amersfoort voor Vrijheid). 

 
 Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 

Lees verder op de volgende pagina >>
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Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Over de Laak, ’t Hammetje, vaststelling beeldkwaliteitseisen en gewijzigde 
vaststelling grondexploitatie Kavels Over de Laak 
Het gebied Over de Laak, onderdeel ‘t Hammetje wordt ontwikkeld tot een groen-recreatief gebied waar kan worden 
gewandeld, gesport en gespeeld in een natuurlijk omgeving rond de bestaande waterplas. Naast recreatie komt er ook ruimte 
voor scouting en kleinschalige horeca. 

Het ontwerpbestemmingsplan heeft ter inzage gelegen. Er 
werden zeven zienswijzen (officiële reactie) ingediend en het 
plan is daarna op enkele punten gewijzigd. Na het doorlopen 
van de bestemmingsplanprocedure, kan het gebied 
ontwikkeld worden.  
 
Vleermuizen
Via het amendement ‘Extra maatregelen voor 
vleermuizen’ wilde de Partij voor de Dieren laten onderzoeken 
welke extra maatregelen voor vleermuizen mogelijk zijn, 
bijvoorbeeld door het plaatsen van vleermuiskasten. Natanja 
Vreugdenhil (Partij voor de Dieren): “Met dit amendement 
beogen we een plus te creëren voor de vleermuizen door 
een aanbeveling uit de natuurtoets over te nemen. We 
hebben vernomen dat de bouwkundige staat van de 
follies onvoldoende is waardoor deze niet geschikt kunnen 
worden gemaakt voor vleermuizen. Gezorgd moet worden 
dat de voorzieningen die er komen, geschikt zijn voor het 
winterverblijf van de vleermuizen. Het college heeft de 
ruimte om extra maatregelen te treffen voor de ecologie en 
de vleermuizen.” 

Het amendement werd aangenomen met 30 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, 
Partij voor de Dieren, SP, Beter Amersfoort en Amersfoort 
voor Vrijheid) en 5 tegen (VVD, PvdA en DENK). 

Met de motie ’Behoud het foerageergebied voor de 
vleermuizen’ wilde de Partij voor de Dieren onderzoeken of 
het mogelijk is natuurwaarden als kruidenrijk gras en struiken 
zoveel mogelijk te combineren en om deze langs de oever te 
plaatsen. Natanja Vreugdenhil: “Met deze motie verzoeken 
we het college naast de bomen die worden gecompenseerd 
ook te onderzoeken of andere groene waarden kunnen 
worden teruggebracht, zoals struiken, grasvelden en 
kruidenhagen.” 

De motie werd aangenomen 24 stemmen voor (GroenLinks, 
CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, Partij voor de Dieren, 
SP, Beter Amersfoort en Amersfoort voor Vrijheid) en 11 
tegen (D66, VVD, PvdA en DENK). 

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 

(foto: Pixabay)

Start ontwerpfase - nieuwe wegverbinding tussen de wijk Vathorst en de N199 (Amersfoortseweg) bij de aansluiting A1 
Bunschoten-Spakenburg 

Een nieuwe weg die aansluit op de A1 moet de bereikbaarheid van Vathorst verbeteren. De nieuwe verbinding is nodig 
omdat het vooral in spitstijden te druk is op de wegaansluiting vanaf Amersfoort-Noord naar Vathorst, op en rond de 
Bergpas. 

Daarnaast groeit de wijk Vathorst nog steeds flink. In 
het nieuw te bouwen Vathorst-Bovenduist moeten 
minimaal 3.000 woningen komen, een bedrijventerrein, 
maatschappelijke voorzieningen en een park. Het college wil 

een voorlopig ontwerp voor de wegverbinding uitwerken.   
De fracties van GroenLinks, D66, Partij voor de Dieren, 
Amersfoort2014, Beter Amersfoort, ChristenUnie, CDA en 
PvdA wilden met hun amendement ’60 km verbindingsweg 

A1-Vathorst’ een maximumsnelheid van 60 kilometer per 
uur instellen op de nieuw te ontwerpen weg. Dillian Hos 
(GroenLinks) zei over het amendement: “De verbindingsweg 
is nodig in verband met de leefbaarheid in Vathorst, 
maar heeft ook positieve effecten op de leefbaarheid 
van het gebied dat de nieuwe weg gaat doorkruisen. Het 
is goed dat wordt geïnvesteerd in draagvlak voor deze 
route. De leefbaarheid kan ook worden bevorderd door de 
maximumsnelheid direct op 60 km/uur te stellen. Dat is een 
grote wens van een ruime meerderheid.” 
 

 

De motie werd aangenomen met 30 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP en Beter Amersfoort) en 5 tegen 
(VVD, Amersfoort voor Vrijheid en DENK). 

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 
Menno Fousert (Amersfoort2014) zei over het 
raadsvoorstel: “Deze ontsluiting is nodig, ook om de 
ontwikkeling van Bovenduist mogelijk te maken. Nu wordt 
het ontwerptraject ingegaan. De raad moet vinger aan de 
pols houden en goed geïnformeerd worden over de kosten.”

Vathorst groeit nog steeds flink, daarom is er een nieuwe weg 
nodig tussen de A1 en de N199 (foto: 033nieuwwonen). 

Andere door de raad genomen besluiten 

•  Veiligheidsregio Utrecht (VRU): voorlopige jaarstukken 
2022, geactualiseerde begroting 2023 en ontwerp-
begroting 2024  

  Op 27 maart heeft het algemeen bestuur van de VRU 
ingestemd met de voorlopige jaarstukken 2022, de 
geactualiseerde begroting 2023 en de ontwerpbegroting 
2024. Gemeenteraden kunnen hun zienswijze meegeven 
op deze stukken. Het college stelde de gemeenteraad 
voor geen zienswijzen in te dienen, onder andere door de 
positieve resultaten die de stukken laten zien. 

 
 Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 

•  Veiligheidsregio Utrecht (VRU): wijziging 
Gemeenschappelijke regeling 

  Op 4 juli 2022 legde het bestuur van de Veiligheidsregio 
Utrecht aan het college en de raad een ontwerp-
wijzigingsbesluit van de Gemeenschappelijke regeling 
VRU voor. De aanleiding hiervoor was de door het bestuur 
van de VRU gewenste wijziging van de systematiek 
van het dagelijks bestuur en de wijziging van de Wet 
gemeenschappelijke regelingen. De gemeenteraad kon 
toen een zienswijze indienen, maar heeft besloten dit niet 

te doen. Andere gemeenteraden hebben dit wel gedaan, 
waardoor de VRU met een conceptwijzigingsbesluit 
Gemeenschappelijke regeling VRU 2022 is gekomen. Het 
college kon zich in dit voorstel vinden.

 
 Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 

•  Conceptprogramma- en productbegroting Afval 
Verwijdering Utrecht (AVU) 2024 

  De AVU is de gemeenschappelijke regeling van 25 
Utrechtse gemeenten, die regelt dat het afval dat de 
gemeenten inzamelen wordt afgevoerd en verwerkt. 
De AVU bood de ontwerpbegroting 2024 aan. Met dit 
voorstel waarborgen zij de afvalverwijdering van de 
gemeente Amersfoort. De kosten voor de verwijdering 
en verwerking van afval zijn gestegen. Dit leidt tot een 
hoger begrotingstotaal voor 2024 in vergelijking met 
2023. De gemeenteraad heeft tot 12 mei de tijd gehad om 
zienswijzen op dit voorstel in te dienen. Het college stelde 
voor geen zienswijze in te dienen.

 
 Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen. 

•  Nieuwe tranche startersleningen 
  De starterslening zorgt ervoor dat mensen die voor het 

eerst een eigen woning kopen geld kunnen lenen bij 
de gemeente als zij net te weinig kunnen lenen bij hun 
hypotheekverstrekker. Er is € 3,5 miljoen beschikbaar. Dat 
is genoeg voor minimaal 100 leningen. Er geldt een aantal 
voorwaarden. De starterslening moet bijvoorbeeld echt 
nodig zijn voor financiering van een woning, een starter 
moet minimaal één jaar staan ingeschreven en de woning 
moet vallen onder de NHG-grens. Op de website van SVn 
(svn.nl) kunt u kijken of u in aanmerking komt voor een 
starterslening. 

 

 

Het raadsvoorstel werd aangenomen met 34 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, 
Amersfoort2014, PvdA, Partij voor de Dieren, SP, Beter 
Amersfoort en DENK) en 1 tegen (Amersfoort voor 
Vrijheid). 
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